
Verslag van de Penningmeester  over boekjaar 2022 op de Algemene Ledenvergadering 19 april 2023  
Geen club kan draaien zonder gezonde financiën. Wij dragen als gehele bestuur natuurlijk de verantwoordelijkheid voor de 
financiële situatie van de club, maar het is aan de penningmeester dan ook vooral de taak om de inkomsten en uitgaven 
helder te registreren en inzichtelijk te maken.  
 
De kascommissie voert jaarlijks de controle uit  namens de overige leden Zij hebben de financiële administratie en de 
banksaldo’s gecheckt en  vastgesteld dat er ook dit jaar weer op een integere wijze met de financiën van de club is 
omgesprongen. Hun verklaring met handtekeningen zal dan ook aan de boekhouding over 2022 worden toegevoegd. 
 
Zoals ieder jaar gebruikelijk neem ik jullie dan graag even globaal mee in het financiële reilen en zeilen van de club.  
Te beginnen met de inkomstenkant. 
De inkomsten bestaan  voornamelijk uit contributies. Bij de contributies zien jullie  behalve inkomsten echter ook wat 
uitgaven staan maar dat is een gevolg van het feit dat we begin dit jaar evengoed kans hebben gezien om toch nog wat te 
compenseren voor door Corona uitgevallen lessen. Maar ook doordat het nog even geduurd heeft voor dat iedereen de 
nieuwe contributie weer had aangepast. Hierdoor ontstonden soms dubbele betalingen die weer terug gestort moesten 
worden. 
Voor de kers op de taart en de noodzakelijke aanvullingen op ons budget, zorgen de grote clubactie, de 
donateurskaartenactie en ook via de RABO clubsupport kwam een leuk bedrag binnen. Grote clubactie geeft wat vertekend 
beeld. Is jaarlijks goed voor 800 tot 1200 euro.  Het  lijkt vorig jaar erg veel maar doordat voorheen de uitbetaling in januari 
plaatsvond en deze nu naar december is verplaatst hadden we afgelopen jaar zowel de opbrengst van 2021 ( 553,44) als de 
opbrengst van 2022 (898,32) op de balans. Beide acties leverde toch een mooi bedrag op.   
Ik maak jullie nog attent op de Vomar “klant is koning Actie” . Doe je daar je boodschappen dan kun je via je klantenkaart 
de vereniging ook steunen.  
Inkomsten Special Oympics betreft de eigen bijdrage van de leden.  
 
Dan gaan we naar de uitgavenkant , ook niet onbelangrijk.  
Grootste post , en zo hoort het ook, is daar de huur van de trouwe viervoeters  bij manege Warnaar, waardoor wij onze 
belangrijkste activiteit, namelijk paardrijden, kunnen uitoefenen. 
Bestuurskosten zijn oa. WBTR , AVG VOG en het boekhoudprogramma. 
Overige kosten spreken voor zich. Vorig jaar een grote post, dit jaar niet omdat een aantal kosten die hier waren 
ondergebracht nu apart uit te splitsen zodat er een beter beeld ontstaat van de kosten die wij noodgedwongen maken.  
 
Zoals jullie kunnen zien hebben we dit jaar dus break even gespeeld en zijn we slechts  138 euro ingeteerd op de spaarpot.  
Niet op deze balans omdat de bijdrage over 2022  pas in januari 2023 is betaald is de bijdrage voor het gebruik van de tillift 
aan VPG Opmeer.  VPG Opmeer zorgt voor onderhoud en keuring en vervanging van de tillift. Dus dit komt volgend jaar 
dubbel.  
En na de terugblik kijken we natuurlijk vooruit.  
De contributie is gebaseerd op 44 weken paardrijden per jaar, die gespreid over 12 maanden wordt betaald.  De contributie 
kan vooralsnog op het huidige niveau blijven. Echter bestuur behoudt zich het recht voor om indien dit nodig geacht wordt, 
eventuele tariefsverhogingen van Manege Warnaar te volgen.  
De contributie is niet kostendekkend.  Dus jullie zien zo ook, dat acties als Grote clubactie &  donateursactie broodnodig zijn 
om de vereniging te kunnen laten draaien.  
Nog te verwachten zijn de kosten voor de notaris om de statuten aan te passen aan de Wet Bestuur & toezicht 
rechtspersonen.  
Dan bedank ik aansluitend de kascommissie voor hun werk.  
Kascommissie lid ben je voor 2 jaar. Er zwaait dus dit jaar 1 kascommissielid af.   
De reserve van dit jaar schuift door naar de kascommissie van volgend jaar. 
En is er dus een nieuwe reserve nodig. Wie is bereid dit te doen? Het bestuur is uitgesloten van deze functie.  
 
 
 
 
 
 
 
 


